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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:542 Säkrare vägar för mc-åkare

I dag utför man olika prov på bland annat VTI för att skapa säkrare vägar och 
bättre vägräcken och vajerräcken. Men testerna på hur ett vajerräcke kan 
utformas för att även skydda vid en olycka som mc-åkare är starkt begränsade. 
Att som motorcyklist, vid en olycka, åka in i ett felaktigt utformat vägräcke kan 
vara mycket förödande.

Min fråga blir då till statsrådet Anna Johansson:

 

Vad tänker statsrådet göra för att få fram fler tester på bättre vägräcken och 
vajerräcken för mc-åkare? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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